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Редакторська стаття

Доброго дня, Читачу. Ідеї щодо 
потрібності студентської преси

7 Ш Н Я , У П'ЯТНИЦЮ НА нас чекає с п р ав ж н ій  ФЕСЇИШЬ - У 
Ж  КМЦ Ш У Ш Ь С Я  КОНЦЕРТ 6 (ШЕСТИ!) МУЖНИХ ГУРТІВ!!!

давно витають у академічному 
повітрі, ї ї  бажають бачити як 

студенти, так і адміністрація. 
Але якщо духовним фактором 

займається «Колєґа», то 
таємниці існування СК (таємна 

абревіатура на позначення

Справжні студенти сесії не  бояться (звичайно ж, з а  винятком сррешменів 
та  дівчат). О то ж  коли неп студента насуваються одразу ж  дві сесії, навіть 
о д н а  всередині іншої, то  це  й о го  н е  звантажить, Це лише присмно 
пол оскоче  й о го  д о  всього звичні шість типів рецепторів, ОСОБЛИВО якщо 
о д н а  з сотій - музична,

С оудьте н а  декілька годин про навчання і відпочиньте н а  А кадем ію  
насувається справжній шквал свіженької музі- ти! (Замість традиційної §  
дискотівки відважні дівчата й хлопці зі Студет те ж о го  М истецько- |
інф орм ац ійного  Товариства (5 народі - Радіо СМІТ) ладнаю ть танці г щ  
а ко м п а н е м е н т  живих виконавців! Доьрий дядечко СМІТ запросив у стіни ^  
Академ ії шість ще не  зовсім відомих а л е  насправді дуже гарних гуртів, £  
які палаю ть ьажанням вам сподоьатися, Президент СМІТу 5іра Сливінська| 
каж е , щ о коли смітівці запросили перших декілька груп, то  потім  від §  
ьаж аю чих виступити в Могилянці не  ьуло відбою, §

О тж е  7 квітня м а є м о  шість груп «гарячих хлопців», які давно н е  виступали^ 
перед великою аудиторією  і ладні видати справжніх двісті двайцять вольтів і о  
влаштувати вам повний рілакс (у найкращ ом у смислі цьго 
ь а га то зн а ч н о го  слова)!

Найліпшими з усієї р ізном астої тусні виконавців м ені видаються 
КРИХІТКА ЦАХЕС, яких я чув н а  цьогорічній «Рок-Екзистенції». КРИХІТКА ЦАХЕС 
з а  солістку мене дівчину, і солістка з неї доьра, взагал і увесь цей іурт 
заслуговує найвищої оцінки; виш укана лірична м узика, нетрадиційні 
інструменти в поєднанні з Б ездоганним  вокал ам  та  непідроьною  
емоційністю  співачки уж е за р а з  дозволяють Однести ЦАХЕСа до  
двадцятки найкращ их українсьикх гуртів,

А ще серед виступантів м а є м о  таку собі DOZ.Y, яка, з а  п е р е ка за м и  
грає прогресивну танцю валку і догодить д о  нестями люьителів усяких 
екстрімів, маргінесів та  ьорхесів, DOZY варто послухати ще й тому, щ о 
один з її складу могилянець.

Про решту гуртів м о ж н а  сказати, щ о КОРОЛІЬСЬКІ (ГАЙЦІ справді теплі, 
м хяк- та пухнасті \  ЮМШСКс\штл[ Брутальний і з регйяхам и (жарт)
X а  5ІНКИ і ЩАСТЯ виступатимуть н а  концерн першими,
На цій ноті дозвольте подякувати вам з а  увагу, поьачимося н а  концерті!

Alt

органу студентського 
самоврядування НаУКМА) 

залишаються в темряві як для 
адміністрації, так і для 

звичайного студента. Отож 
Студентська Колегія вирішила 

друкувати своє офіційне 
видання - саме його ви зараз 

читаєте.
Призначення «Вісника СК» - 

надавати інформацію про 
справи та «афери», прожекти 

та проекти, котрими займається 
СК. Це означає, що «ВСК» 
(«Вісник СК») друкуватиме 

статті (колегіантів, 
представників адміністрації і 

простих смертних), котрі 
стосуються найнагальніших 

проблем студентського життя. А 
також ми будемо сприяти 

розвою бюрократії, офіціозу 
тощо. Жарт, страшний і 

неприємний... 
Насправді ми будемо 

працювати в дусі 
конструктивного пацифізму, 

лояльності до всіх і до Вас 
зокрема. А ще будемо 

намагатися писати дотепно.
Make love, not 

war!

Редактори -  
І.Бабошин, 

_______________________ А .Б ід е н к о

СТУОЕНТ У СТАНІ СЕСІЇ 
( н т т А Н і  т т  )
S 7  вже вим отаний як не знаю хто... 
Як лимон!

-Ясе хоч сьогодні число? Шосте 
тридцятого. Тьху ти, це ж будильник:

...кава по-чорному

Тре ба налагодити безперебійне 
надходження тіл до аудиторії.

А л е  якщо хтось має якісь думки, 
наприклад, то говоріть, будь ласка!



ж ш т ш т ш ж т т г  

“КОЛЄГА” У РОЦІ З ТРЬОМА 
НУЛЯМИ

Ми газета молода, тож звернулися за досвідом до старших колег. 
У нас в гостях Стас Шумлянський, молодший редактор найтривалішого, 
здається, газетного проекту в Академії - газети «Колега»:

-  Стасе, яким  був перший р ік  для газет и, що вдалося  
зробити, які плани на новий «міленіум»?

- Перш за все нагадаю, що газета заснована менше року тому 
(у квітні 99-го). Головним досягненням вважаю те, що попри усі 
негаразди нам, на відміну від багатьох інших академічних газет, 
вдалося протриматися. Незабаром вийде наше перше ювілейне - 
десяте - число.

-  Вітаю. Д о речі про негаразди: чому так довго не виходила 
газета, was ist los?

- На те багато причин - як об»єктивних, так і не зовсім. По- 
перше, це груднева сесія, канікули, початок занять. По-друге, це 
наслідки епідемії грипу, що скосила нашого головного редактора, а 
також увесь склад відділу верстки.

-  Авж еж , н ове  т и ся ч о л іт т я  п о ч а л о с я  ж ахли ви м и  
катаклізмами! Гаразд, а які плани у «Колєґи» на новий р ік ?

- Ми вирішили докорінно змінити газету. У цьому році, році з 
трьома нулями, що дають надію на успіх великих справ, ми плануємо 
розширити тематику нашої газети, більше писати про різні цікаві 
речі з життя Академії, про мистецькі й навколомистеь ,кі події, 
піднімати гострі питання й намагатися шукати на них правильні 
відповіді.

При всьому цьому в газеті залишатиметьтся місце для 
інтерв»ю з цікавими людьми Академії, для «графоманів» і мистців, 
для студентських та викладацьких приколів

- 1 що, все це ви й надалі робитимете вдвох?
- Питання руба. Одним з нововведень у нашій газеті є 

розширення складу редакції. Уже зараз підбирається команда, 
якій цікаво зробити з «Колеги» повноцінну, регулярну, а головне 
- цікаву студентську газету.

-  Добре, а що матиме працівник редакції у , скажімо, е-е-е,
«матеріальному плані»?

Мушу відразу засмутити: керівництво Академії не дає газеті 
жодного місця на відпрацювання плати за навчання. Попри те, 
як на мене, є декілька речей, що приваблюють «нарід» до газети.

Найголовніше - це, безумовно, здобуття журналістського 
досвіду. Об»єктивно оцінюючи сьогоднішній рівень «Колеги», саме 
її існування як незалежної студенської газети обіцяє багато.

По-друге, можливість самовираження, бажання слави, якщо 
хочете. Адже про вас почують (або ще раз згадають) не лише 
студенти, викладачі й керівництво НаУКМА, а й кожен відвідувач 
сайту www.kolega.kiev.ua.

Нарешті, «Колега», як і кожний новий проект, приваблює 
своєю новизною. Газета перебуває в процесі творення, й кожен 
може долучити сюди і власні здібності, і власне розуміння того, 
яким має бути «Колєґа». Тут кожен знаходить для себе щось 
цікаве: хтось малює карикатури та псує імідж поважним людям, 
хтось робить їхні фотографії (і так само псує їхній імід ч); інші 
полюбляють псувати імідж самій газеті, створюючи їй відповідний 
веб сайт.

-  А чи е в планах редакції покращення її матеріального 
стану? Яким чином буде здійснюватись роздрук  газети?

- Як тобі відомо, газета видається виключно коштом редакції. 
Раніше нам вдавалося знаходити папір та множити газету на 
ксероксі.

Але нещодавно з цим виникли проблеми (до речі, це ще одна 
причина нашого тривалого «мовчання».) Цього разу нам допомогла 
грошима «Студентська солідарність» (за що їй велика дяка).

Звичайно, редакція вишуковуватиме усі можливості. Так, уже 
зараз газета виходить на форматі А-4, що дозволило зменшити 
витрати вдвічі, можливо, доведеться трохи зменшити наклад... Але 
нам не обійтися без підтримки наших читачів та студентських 
організацій.

Користуючись можливістю, хочу звернутися до Студентської 
Колегії, інших студентських організацій, студентів НаУКМА із 
проханням підтримати нас не тільки морально, а й матеріально. 
Кожен, хто передасть на розвиток «Колеги» більше, ніж вартість 
одного номера газети «Комуніст», буде внесений до списку 
передплатників нашої газети й гарантовано отримуватиме свій 
свіжий номер. Прізвища жертводавців (за їхнім бажанням) 
друкуватимуться та розміщуватимуться на сайті.

-  Д якую  за інтерв»ю, бажаю «Колезі» успіхів.
З “К0ЛсТ0Ю”розмовляв Іван Бабошин

питання з розряду 
в і ч н и х

- ПРЕХЗНХ НЬ ПЕТРЕ
Кожний більш-менш ерубоВонии стубенгп 

В Пкабеміі знає, Зе можно б іс т а т и  пільгові 
проїзні но м етро, і його лаяти 30 проблеми 
З ними знає теж . Оля неерубоВанин: проїзні 
можно б іс т а т и  В С тубентськіи  Колегії, і 
лають т е ж  її. Причому нам, Стубентськіи 
Колегії, ие буже прикро, 

іи—богу, ми робимо Все, шоб Ви моли о ті 
нешасні шматочки полімеру. Якби ношо Воля, 
ми б розбаВали їн Вам забарма, т о б т о  
безкоштовно, (о також усім Вашим робичам 
і кононим) і В необмеженій кількості. П поки 
шо, зВиняйте, маємо тільки т і проїзні, шо їн 
нам б а є  С т у б е н т с ь к а  П р о ф с п іл к о в а  
Псоиіаиія -  на сьогобні ие якраз 500 штук.

Причому ми з  иієї спроби ніякого зиску не 
маємо (крім приємного спілкування 3  Веселими 
ста р о ста м и , які не Встигли зб а ти  гроші ВІЗ 
сВоїн груп). Нам самим наВіть інобі проїзний 
не Вистачає (за п и та й те  П ртема Бібенка 
чи С В я та  Голбу -  Вони розкажуть!).

У березні В нас Виникла проблема 3 
п е р е В е б е н н я м  гр о ш е й  на р а н у н о к  
Профспілкової Псоиіаиїі -  наша бунгалтерія 
тимчасово не могла перераноВуВати гроші 
безготіВкою. Виникла реальна загроза того, 
шо могиляниі не отримаюгг.о пільговий 
прої'знин Взагалі. Пле Колегія 3  иим В р е ш т і- 
р е ш т справилася.

Оо речі голова Колегії, Роман Казанко, не 
гаяВ часу і знайшов альтернативне Зжерело 
проїзним, яке Зало нам ЗобаткоВим 200 
проїзним, шопроВба 3 а  Вишу иіну,ніж у 
профспілиі.

Но наступний місяиь гроші збиратимуться 
бесь після 10 квітня (і, зВичайно ж, тільки 
Віб с т а р о с т )  по ІЗ гривень 3а проїзний. 
НешобаВно но засібанні СК прийнято ноВі 
приниипи розпобілу,

О то ж , б р а т с т В о  — с т у б е н т с т В о , не 
журіться: на травень проїзні м ати м уть 
майже Всі, і ЗешеВше, ніж кВітнеВі.

Ів а н  Бабошин

ІКзета Студентської Колегії.
Редакція міститься в к.4-106.

Телефон 416-4549. 
будемо вдячні за будь-яку інформацію щодо 
студентського життя.

http://www.kolega.kiev.ua
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Видання Студентської Колегії - органу 
самоврядування студентської 
спільноти

Ю З
12 та 26 травня -  в оцих самих 

числах відбулися давно очікувані 
ами танці на свіжому повітрі [тобто 
просто неба]. Хай би що там казали 

СМІТівці, здається, що танці 
4вадцять шостого травня були нічим 

не гірші за танці дванадцятого, ба 
фвіть кращі, бо Колегія забезпечила 

хорошу погоду. Кожен міг почути
музику,

яка йому до смаку, ковтнути 
голяндського пива, похрустіті 
космічною подушечкою і 
дізнатися щось нове про 
міжнародне студенте! же 
посвідчення ІБІС. Тож, той-в 
якщо почуєте знову, що 
Колегія робить дискотівку -  
приходьте знову, не вагайтефі
ш

КОЛЕГІЯ НЕ РОБИТЬ НІЧОГО,
Щ О  НЕ Й Ш Л О  Б НА К О Р И С Т Ь  ї ї  В И Б О Р Ц Я М
М ені як колегіанту часто д о в о д и т ь с я  чути нарікання на свою адресу: мовляв, Студентська 

Колегія нічого не робить, а тільки лається з Деканом з виховно ї роботи. «Поінформовані» 
лю ди стверджують це категорично і з апломбом. Щ о  ж, зернятко правди у  цьому  
твердженні є. двійко-трійко обраних вами д о  Колегії лю дей так і  не стали повноцінними  
колегіантами і не роблять для вас практично нічого, а дехто - нічого абсолютно.

Все ж, перш ніж  звинувачувати Колегію у  неробстві, поміркуйте над наступними 
запитаннями.

Хто постійно знаходить та роздає вам безкоштовні квитки та запрошення на концерти 
в Палац Спорту, на Рок-Екзистенцію, на виставки, презентації та ще силу-силенну інших 
подій?

Хто ще в А кадем ії друкуватиме вам реферати чи курсові, коли в \JSiCy «сів» картридж?
Чи розважить вас, збираю чи та роздаючи валентинки на день Валентина?
А бо запитає, під яку музику ви хочете танцювати7
Потурбується про ваше благополуччя в коханні, «вибиваючи» ящ ик презервативів 

д о  свята всіх закоханих7
Сушитиме собі голову тим, щ об відновити зим овий  тиждень самостійної роботи7

Хто дасть вам можливість потрапити прямо в «Епіцентр» «Студії 1+1»?
Хто подумає про цікавий вам літній відпочинок і влаштує по їздку д о  Умані, в Софії в ку  7
Врешті-решт, хто зекономить студентам А к а д е м ії 12 0 0 0  гривень щ омісяця, 

забезпечуючи їх  пільговими про їзним и на метро7
Я не вважаю, що усіх цих справ достатньо для  органу студентського самоврядування. 

Але, напевне, Колегія усеж  таки щось робить, як ви думаєте7
Іван Бабошин, СК



сторінка

АДМІНІСТРАЦІЯ І СТУДЕНТИ: ^
В ПОШУКАХ СПІВПРАЦІ. ті

«Спудейське самоврядування і співпраця з адміністрацією НаУКМА»- 
так назвав свою доповідь на ректораті (25 травня) Декан з виховної роботи 
Сергій Миколайович Горін. Шкода, але у теперішній відтинок часу назва звучить 
дещо іронічно - з такого роду співпрацею зараз справи кепські. Все ж т і  дно 
знаки, що скоро стан справ зміниться, мабуть у кращий бік. Декан з виховної 
роботи у своїй доповіді зазначив, що «одним з найважливіших питань стосовно 
діяльності студентських організацій НаУКМ А є питання про їхні стосунки з 
адміністрацією» та запропонував зао вурдити нові посадові обов”язки для посади 
декана студентів. Останнє, безумовно, момент позитивний, бо, наскільки нам відомо, 
досі затверджених посадових обов’язків для декана з виховної роботи не існувало 
від часу самого створення цієї посади. Нарешті ухвалено рішення про те, щоб 
проводити консультації ректора зі студентськими організаціями (здавалося, що з 
1998 року ця ідея загинула взагалі).
Ухвалено затвердити положення про студентські організації або (для організацій, 
що мають статус юридичної особи - угоду про співпрацю з Університетом) до 1 
зересня. Організації, які не встигнуть до цього часу підготувати статутні документи 
або угоди, втрачають можливість співпраці з Академією.
Прикро бачити непослідовність Декана з виховної роботи. П.Горін суперечить 
сам собі, коли пропонує, щоб адміністрація не могла «наказати» студентс ьким 
організаціям щось робити, але залишала за собою право не дозволити певну 
діяльність. На наш суб”єктивний погляд, такий принцип давно вже діє в Академії 
(п.Горін на грудневій Вченій Раді наголошував: «за статутом студентські організації 
нікому не підпорядковані»). Зараз адміністрація не може змусити організацію до 
певної справи, але може позбавити таку організацію приміщення, як це сталося 
(даруйте за постійне згадування цього випадку) з Форумом європейських студентів 
(А Е С ЕЕ ). Такий принцип призводить вже зараз до браку інціатив: студентам 
видно, що «ініціатива карається». (Так, наприклад, з погляду пересічного студента 
справа з виселенням А Е С Е Е  виглядає не на користь Академії: адміністрація з 
туманним формулюванням «шкодить інтересам Академії» раптово позбавляє 
приміщення організацію, яка реально дає можливість будь-якому студентові побачити 
світу.) Ми сподіваємося, що робота майбутньго (?) Деканату студентів (Деканату 
з виховної роботи ?) полягатимене не тільки в реалізації дискутованого вище 
принципу.

Отож, здається, зовсім не конструктивні та трохи скандальні збори, зорганізов іні 11 
травня Колегією на прохання Ректора, відбулися не дарма. Принаймні усім стало 
видно, що Академія давно має серйозні проблеми на ниві «виховання» студентів і їх 
потрібно вирішувати, причому так, щоб адміністрація і студенти справді розуміли 
одне одного.

Роман Казанко, Іван Бабошин



с т о р і н к а  ЗИ Н с Е Н н И - р О  г У Р  т О Ж И Т н и
Скоро закінчується літній триместр і починаються літні канікули, Студенти, які поїдуть додому, 
н апевно  хотіли в знати, ж відбуватиметься поселення у вересні, а  ті, хто х о ч е  залишитися н а  
літо н а  яких ум овах вони можуть це зробити, О такими запитаннями «Ьісник СК» звернувся до 
керівника житлового відділу Наталії Анатоліївни Маковської,

Наталю А н а т о л іїв н о , н а  я к и х  у м о в а х  і  в я к и й  термін студенти 
селит имут ься в гурт ож ит ки наст упного  н а в ч а л ь н о г о  р о к у ?

Н.Й. МакоВська
11е питання ше не з 'ясо В ан о . Відповідні рішення буде прийнято но засіданні 

р е к т о р а т у  22 чербня.

Н.Й. МакоВська

А чи м о ж н а  буде  залишатися в гуртожитку на літніх кан і кулах?

Ні. По ЗО  червня Всі м усять Виїнати, о речі 3  кімнат з н е с т и  до камер снобу 
-  ие потрібно для то го , щоб п р о в е с т и  дезинсрекиію і р е м о н т  приміщень.

Ч и
я к і

б у д е  в и д і л е н о  
о р е н д у ю т ь  ся ?

к і м н а т и  п і д к а м е р и  с х о в у  у  г у р т о ж и т к а х ,

Н.Й. МакоВська Тон' о б о в 'я зк о в о .

А що р о б и т и  студентам,  я к і  з а л и ш а ю т ь с я  в К и є в і  п і с л я  ЗО 
ч е р в н я  д л я  п р о х о д ж е н н я  п р а к т и к и ?

Ін буде п осел ено В тр о єш и н ськ о м у г у р т о ж и т к у . С т у д е н т о м  орендований 
г у р т о ж и т к ів  п о т р іб н о  о т р и м а т и  В день Виселення (З О  чер вня) обнідний 

Н.Й. МсшоВська л и с т , який за сВ ід чує, що Вони здали м'який ін в е н т а р  і залиш или к ім н а ту 
В порядку. Л и с т  Вони м а ю т ь  п р и н е с т и  до ж и т л о в о го  Відділу.

Чи м о ж н а  б у д е  пов е рн у ти  г р о ш і  за д в а  м і с я ц і  тим студентам,  
я к і  платили за 12 м і с яц і в ,  але виселятимуться  в ч е р в н і?

М ожно. Пля иього їм т р е б о  В о с о б и с т о м у  порядку п р и н е с т и  з а я в у  
Н.Й. М акоВська П р о р е к т о р у  3  ПГП Володимиру ІВоноВичу ПідоВию.

Скажіть б у д ь  л а с к а ,  з я к и м и  п і д р о з д і л а м и  чи п о с а д о в и м и  
о с о б а м и  с п і в п р а ц ю є  ж и т л о в и й  в і д д і л ?  Як і  контакти в и  маєте 
з і  старостатами гур тожитків, Д е к а н о м  з в и х о в н о ї  роботи?

С т а р о с т а т у  В гу р то ж и тк у  практично немає, Він наспраЗді не праиює. 
С т а р о с т а т  міг би В иріш увати проблеми но ріВні поВерну чи блоку -  ночо 
б с т е ж и т и  30  тим , щоб но сноди т о  у Вікно не Видали с м іт т я . З а р а з 
с т а р о с т и  иим не зай м аю ться, ноча м а ю ть  значні сти м ули -  Вони ж и вуть 

Н.Й. МакоВська у покрашений житлоВин умобан і звільнені Від п л а ти  3 0  г у р т о ж и т о к ./ / .и  
З Пеканом з  ВиноВної р о б о ти  ми т існ о  спіВпраиюємо -  Він Вирішує супдгЯйки 
між с т у д е н т а м и  п о б у то в о го  рівня, т о б т о  за й м а є т ь с я  Власне Виносною 
р о б о то ю , на шо праиівникам ж итлового Відділу, природньо, не В и ст а ч а є  
робочого часу.

Дякую за інтерв'ю. Д о  побачення.

З керівником житлового відділу розм овляв Іван вобошин.



І |тКолегія та екзистенція
(вибрані місця з конспекта лекц ії радника Колегії з філософських та 

етичних питаь.ь Арсена Северінсена)

сторінка

Чому Колегія нічого не 
робить? Саме т а к е  п и т ан н я  
ч а с т о  м ож на  п о ч у т и  в і д  
т е м н о ї  в с в о ї й  о с н о в і  м аси  
м о ги л я н сь к о го  с т у д е н т с т в а  -  
л і б е р а л ь н о г о  д о
н е п р и в а б л и в о с т і  , 
о б в і ш а н о г о  п е й д ж е р а м и ,  
м о б і л ь к а м и ,  з а б р и з к а н о г о  
д е з о д о р а н т о м  т а  п и в о м .  
Х а р а к т е р н о ,  що т а к о г о  
питанн я  не с т а в и т ь  н а в і т ь  
в і р м е н с ь к е  р а д і о !  А д а р м а .  
Т од і  воно  би теж п очуло  цю 
г у ч н у ,  с т и с л у ,  а л е  т а к у  
н а п о л е г л и в у  в і д п о в і д ь  
сором "язливих  с м і л и в ц і в ,  що 
п ік л у ю т ь с я  про Вас і  Ваше 
з д о р о в " я  < . . . > .

Н а с п р а в д і  і  н а с а м п е р е д  
т р е б а  в и з н а ч и т и с я  з  
к а т е г о р і я м и .  Що ми й 
зробим о.  По-перше, н і х т о  не 
с т в е р д ж у є ,  що СК н а с п р а в д і  
і с н у є .  Бо о ч е в и д н о ,  що 
о с к і л ь к и  в е с ь  с в і т  -  в и т в і р  
н а ш о ї  у я в и ,  наших ш ести  
п о ч у т т і в ,  то  й С т у д е н т с ь к а  
К о л е г ія ,  як  належна до цього  
н е д о с к о н а л о г о  с в і т у  -  теж 
н е р е а л ь н а .  Але < . . . >  в с е  ж 
п р и п у с т і м о ,  що СК т а к и  
ім манентно  п р и су тн я  в цьому 
с в і т і ,  і  тому п о т е н ц і й н о  
може н і ч о г о  не р о б и т и .  В 
т а к о м у  в и п а д к у  н е х а й  ми 
в і з ь м е м о  з а  а к с і о м у  т е ,  що 
СК і с н у є  в с в і т і  a p r i o r i ,  
отже в о н а  живе, а то м у ,  
маючи в с в о ї й  о с н о в і  р у к

м а т е р і ї  й е н е р г і ї ,  а також 
і н ф о р м а ц і й н и й  р у х ,  т о б т о  
в и к о н у є  о б о в " я з к и  б у д ь - я к о ї  
о р г а н і з а ц і ї ,  e r g o  щ о с ь - т а к и  
р о б и т ь  ! Що й т р е б а  б у л о  
д о в е с т и . < . . . >

На ж а л ь ,  д е к о м у  н а ш і  
в и с н о в к и  м о ж у т ь  з д а с т и с я  
н е д о с т а т н ь о  л о г і ч н и м и ,  тому 
ми сп р о б у єм о  з в е р н у т и с я  до 
інших д о к а з і в .  < . . .  >Зог.рема, 
в с і м  в і д о м о ,  що е с е н ц і я  
п е р е д у є  е к з и с т е н ц і ї  (ми не 
б е р е м о  о к р е м іш н и й  в и п а д о к  
м а р к с и с т с ь к о г о  в ч е н н я  я к  
н е п р и й н я т н и й  д л я  н а ш о ї  
с и т у а ц і ї )  . Тобто ми, т в о р я ч и  
с у т н і с т ь  о р г а н і з а ц і ї ,  тим 
самим в т ілю єм о  в ж иття  план 
ї ї  і с н у в а н н я .  А о с к і л ь к и  на 
д у м к у  ч л е н і в  СК,  ї х  
о р г а н і з а ц і я  з а й м а є т ь с я  
р е а л ь н и м и  с п р а в а м и ,  т о  
в і д п о в і д н о  СК в с т у п а є  в сферу 
в т і л е н н я  а к т и в н о ї  е с е н ц і ї  в 
р е а л ь н о м у  ж и т т і .  Т о б т о  
з а й м е т ь с я  в е л и к и м и ,
н е з р і в н я н н и м и  т а
а п о л о г е т и ч н и м и  с п р а в а м и .  Що 
з н о в у  ж т а к и  й т р е б а  було  
д о в е с т и .

Базета Студентської Колегії. ^
Редакцій міститься в к.4-106.

Телефон 416-45-49. 
будемо вдячні за будь-яку інформацію щодо 
студентського життя. Запрошуємо до співпраці!


